
 

                   
 

MOTIE Tennisvelden 
 

De Raad van de gemeente Meerssen in vergadering bijeen op 9 november 2017 ; 

 

Gelezen de 2e Bestuursrapportage 2017  

 

overwegende  

- dat de gemeente Meerssen naar de tennisclubs in de gemeente een verplichting heeft voor 

groot onderhoud die is vastgelegd in overeenkomsten en die beide partijen bindt; 

- dat het uitblijven van concrete voorstellen rondom de bezuinigingsopgave binnen het 

accommodatiebeleid voor het College aanleiding is geweest alle groot onderhoud uit te 

stellen; 

- dat de tennisclubs zich hebben beklaagd over dat niet nakomen van de contractuele 

onderhoudsverplichtingen omdat 

a. dat voor de clubs tot ledenverlies kan leiden 

b. de tenniscompetities in het voorjaar van 2018 in het gedrang komen; 

- dat voorkomen moet worden dat de tennisclubs als gevolg van achterstallig groot onderhoud 

verzwakken of leden de kans lopen op meer en minder ernstige blessures (zoals reeds 

gebeurd); 

- tennisbanen doorgaans een maximale levensduur van vijftien jaar hebben; 

- de veiligheid van een aantal banen ernstig ter discussie staat (niet vlak, slecht gedraineerd, 

vezels op minimale lengte, niet langer staande vezels, glad); 

 

van mening:  

- dat de accommodaties bij aanvang van het seizoen 2018 in zodanige staat moeten zijn dat ze 

geschikt zijn voor competitie- en recreatietennis alsmede de bondstoernooien; 

- dat het voor de hand ligt te varen op de normen, kennis en expertise van de KNLTB die een 

zogenoemde baanscan kan doen; 

 

besluit 

- het College van Burgemeester en Wethouders op te dragen om met spoed met de 

tennisclubs in de gemeente Meerssen op basis van consultatie van de KNLTB (inclusief 

baanscan) afspraken te maken over het minimum aantal banen per vereniging waar groot 

onderhoud op noodzakelijk is (met het oog op competitie- en recreatietennis alsmede de 



bondstoernooien in relatie tot het aantal leden van elke tennisclub) zodat dit onderhoud nog 

vóór de start van het tennisseizoen kan worden uitgevoerd; 

- de beslissing over het eventuele groot onderhoud van een groter aantal banen per 

vereniging uit te stellen, totdat er een raadsvoorstel en raadsbesluit ligt over de 

bezuinigingsopgave van het accommodatiebeleid. 

- Eventuele kosten voor de scan van de KNLTB voor rekening van de gemeente te laten komen. 

. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Gerrit van der Bijl, fractievoorzitter BRUG-M 

 

 

Paul Jansen, raadslid KIJK!!! 

 

 

Agnes Jonkhout, fractievoorzitter CDA 

 

 

 

 

 


